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6.a. Project Rotondes Fietsveilig 

 

Vraag van 

 

 

CDA, Charles van Harn en Hans van der Stelt 

 

Vragen: 

 

1. Hoe hoog zou de investering zijn t.a.v. de 7 

genoemde rotondes zonder de € 1.000.000,- subsidie 

van de MRDH?  

2. Hoe hoog is de investering wanneer de subsidie wordt 

toegekend voor de aanpak van de 7 rotondes?  

3. Wat is de status van de subsidie t.o.v. het 

projectvoorstel en t.o.v. de beslispunten.  

 

 

Beantwoording:  

 

1) De totale investering bedraagt 2.700.000 euro. Zonder 

subsidie komt dit volledig voor rekening van de 

gemeente. 

 

2) De investering met de geraamde subsidie 

meegerekend bedraagt 1.700.000 euro. 

Het college is met MRDH in gesprek over het ophogen 

van de subsidie op basis van de opgehoogde 

investering. Maximum is 50% van de projectkosten.  

 

3) De subsidie is in 2018 aangemeld bij de MRDH. Zie dit 

als een aankondiging dat een subsidie aanvraag volgt. 

Er is met deze aanmelding reeds 1.000.000 euro 

opgenomen in het Investeringsprogramma 

Vervoersautoriteit (zie MRDH.nl). De MRDH heeft bij 

navraag nogmaals bevestigd 1.000.000 euro 

beschikbaar te hebben. 

Het is gebruikelijk dat een daadwerkelijke aanvraag 

gedaan wordt zodra het totale investeringsbedrag 

volledig helder is en de besluitvorming (inclusief 

eigen bijdrage gemeente) binnen de aanvragende 

partij voldoende zeker is. Dit is geborgd zodra de raad 

een besluit neemt op het (voorliggende) voorstel. 

 

 


